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Interpelacja w sprawie równego traktowania mieszkańców ulicy Boryny w 
świetle obowiązujących przepisów. 
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już od 2021 roku, chciałbym, aby sprawa została ostatecznie wyjaśniona i załatwiona. 

Czy prawdą jest że uchwała RM nr 729/XXll/2020 jest realizowana wybiórczo, czyli 

wobec jednych jest egzekwowana, a wobec innych (uprzywilejowanych) nie jest egzekwowana? 

Gwoli uzupełnienia i wyjaśnienia, chodzi o to, że jedni mieszkańcy muszą sprzątać swoje 

pojemniki na śmieci na teren swojej posesji po odebraniu śmieci przez obsługującą firmę, a inni 

pozostawiają je na terenie miejskim. 

Czy istnieje szansa, aby z tego przywileju „pozostawiania pojemnika na śmieci" na terenie 

miejskim (o ile to nie zagraża bezpieczeństwu) mogli korzystać seniorzy 70+ ubiegający się o to z 

powodów zdrowotnych? 

Pragnę zauważyć, że nasze miasto szczyci się, że jest miastem przyjaznym dla seniorów. 

Opisana przeze mnie sprawa dotyczy konkretnych problemów i konkretnych osób, ale w 

tzw. polityce wobec seniorów nie chodzi chyba o pozytywny „pijar", tylko o wymierny efekt. 

Mamy okazję, żeby ulżyć seniorom realnie nie ponosząc żadnych dodatkowych kosztów 

poza korektami w przepisach. 

Może warto skorzystać z tej okazji? 


